
              

   

 

 

 

 

 

1. Βάλε  -ν   όπου  χρειάζεται. 

τη        αδερφή  τη         πρόκα   ένα        λαγό 

τη        τσάντα το        δρόμο  ένα         ξένο 

τη        φόρα το        πύργο τη         σκάλα 

ένα       τζίτζικα τη        ησυχία τη         αρκούδα 

τη        βροχή ένα       ψαρά το        Έλληνα 

τη        άνοιξη τη        ένεση το        ταύρο 

μη       τρέχεις σα        λεμόνι μη        φωνάζεις 

ένα       γκρεμό μη        δώσεις σα        παπαρούνα 

 

 

2. Να  συμπληρώσεις  τα  κενά  βάζοντας  το  τελικό   -ν   όπου  χρειάζεται. 

Είδα  χθες  τη…    Ματίνα,  το….  Κώστα   και  τη…   Ευγενία.   Ήταν  μαζί  με  ένα φίλο  τους,  το…  

Βασίλη.  Τη…   ίδια  μέρα  είδα  και  το…   Φώτη.  Όλοι  μαζί  πήγαμε   στο…  παιδότοπο  της  γειτονιάς.  

Ανεβήκαμε  στη…  κούνια.  Ανεβήκαμε  στη…   τσουλήθρα.  Από  τη…  χαρά  και  τη…  βιασύνη  μας  

κοντέψαμε  να  πέσουμε  ο  ένας  πάνω  στο…  άλλο.  Από  ψηλά  είδαμε  ένα…   άνθρωπο  μαζί  με  

ένα…   σκύλο  που  μας  κοιτούσαν  όλο  περιέργεια.  Τα  κορίτσια  έτρεξαν  στη…  τραμπάλα.  Όταν  

κουραστήκαμε,  καθίσαμε  στη…  διπλανή  καφετέρια.  Ευτυχώς  ήρθε  η  μητέρα  του  Φώτη  και  μας  

κέρασε. 

 

3. Να  βάλεις  τις   λέξεις  που  ακολουθούν  ως  αντικείμενα  στις  παρακάτω   προτάσεις.  ( γάτα,  

σκίουρους,  τσάντα  του,    σκουλήκια,   λαγό,   στυλό).  

 

Ο  σκύλος  κυνηγάει   …τη………………………. Ο  κυνηγός  έπιασε   έναν   …………. 

 

Οι  κότες  τρώνε   …………………………….  Τα  γεράκια  αρπάζουν   …………………………. 

 

Ο  μαθητής  χάλασε   …………………………. Ο  δάσκαλος  κρατάει  ένα   ……………….. 

Όνομα: ………………………………. 

Ημερομηνία: …………………………. 
Το  τελικό  -ν  διατηρείται  πάντα: 

στον  ενικό  του οριστικού  και  

αόριστου  άρθρου (τον,  έναν)  στο  

άρθρο  των, στην  προσωπική  

αντωνυμία  αυτόν, τον  και  στο  

σαν 


